
Hilversum 4 december 2017

Geachte raadsleden,
Woensdag neemt U een beslissing over het Stationsgebied.
Zonder een oplossing voor het verkeer en de kleine spoorbomen, omdat dat heel ingewikkeld is 
geworden. De beslissing daarover zal later volgen.

En dat is, ingewikkeld geworden nadat U in 2013, een van de uitgangspunten heeft aangenomen, 
namelijk, de Stationsstraat autoluw te maken om van de oversteek Groest/Markt een eenheid te 
maken.
In plaats van naar een oplossing te zoeken, om de oversteek beter te laten verlopen, en zodat het 
autoverkeer niet voor een file gaat zorgen.

Door die beslissing toen, zitten we nu met de problemen.
Door tweerichtingsverkeer door of achter langs door de Koninginneweg te laten rijden, zal er weer 
een knelpunt gecreëerd worden namelijk bij de kleine spoorbomen.

Met alle milieu gevolgen van dien voor de aanwonenden, zoals de toename van het CO2 
geluidsoverlast zal toenemen met meerdere dB's en vooral meer fijnstof.

Maar er is een oplossing om de overlast voor de bewoners van de Koninginneweg, Schoolstraat, 
Huizerweg en Langgewenst eerlijker te verdelen.
Namelijk hou de Stationsstraat open en verbeter de oversteek ( twee maal in de week) bij de Groest 
Markt.

Dan kan het verkeer zich splitsen naar Melkpad, en Naarderstraat richting Mediapark en Bussum, 
en Langgewenst richting kleine spoorbomen.
En zal de doorstroming ten goede komen.

En het is dan iets makkelijker een oplossing voor de kleine spoorbomen vinden, doordat de aanvoer 
uit het centrum overzichtelijker is.

Hopelijk U voldoende geïnformeerd te hebben.
Met vriendelijke groet.
Reginald Koster

Langgewenst 85
1211 BA Hilversum
reginaldkoster@planet.nl
035-6858632
06-47819039
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